
Erhvervs, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 28. februar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 109
Vil ministeren følge op på svaret på spørgsmål S 789 (folketingsåret
2009-2010) og redegøre for de omtalte resultater af daværende IT - og Tele-
styrelsens analyse af, hvorledes TDC skal give sine konkurrenter adgang til
fibernettet i hovedstaden, som TDC opkøbte af DONG for få år siden, og re-
degøre for om det er sket og eventuelle konkurrencemæssige problemer i den
sammenhæng?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Ellen
Trane Nørby (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ellen.Trane.Norby@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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